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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 18. marts 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 277 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Bente Dahl (RV)

Spørgsmål 277:

”Vil ministeren oplyse, om de 6 mio. kr., der var afsat til kontrol med alle minkfarme i 
2010, har kunnet dække udgifterne ved kontrolbesøgene?”

Svar:
Indledningsvis vil jeg lægge til grund, at spørgsmålet vedrører den bevilling på 5 mio. 
kr., der i 2010 var afsat på finansloven under Fødevarestyrelsen til kontrol af alle 
landets minkfarme, jf. Aftale om kontrol af minkbesætninger.

Jeg kan oplyse, at der i 2010 har været merudgifter i mindre omfang til kontrol med 
minkfarme i forhold til det forudsatte på finansloven. Det skyldes dels 
opstartsomkostninger til efteruddannelse af kontrollører og tilretning af it-systemer mv., 
dels at der har været konstateret flere overtrædelser end forudsat ved 
bevillingsfastsættelsen. 

Merudgifterne er finansieret ved omprioriteringer inden for Fødevareministeriets 
bevillingsmæssige ramme. 
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